

Dasar Privasi Pemberitahuan Maklumat

Menurut mana-mana undang-undang perlindungan data tempatan yang terpakai dan mana-mana undang-undang lain yang berkenaan dengan pemberitahuan maklumat tempatan (secara kolektif dirujuk sebagai "Perundangan Terpakai") berhubung dengan pengurusan laporan yang dibuat oleh anda melalui portal Pemberitahuan Maklumat dalaman, kami memaklumkan kepada anda bahawa apa-apa maklumat dan data peribadi seperti yang ditakrifkan dalam Perundangan Terpakai (selepas ini "Data Peribadi") yang diberikan secara sukarela melalui saluran yang disebutkan di atas akan diproses oleh Polynt Composites Malaysia Sdn. Bhd. sebagai Pengawal Data bagi Data Peribadi ("Pengawal Data") mengikut Perundangan Terpakai.

1. Tujuan dan asas undang-undang pemprosesan data

Data Peribadi diproses untuk pengurusan laporan dalaman mengenai pelanggaran, atau kelakuan, perbuatan atau peninggalan yang merosakkan kepentingan awam atau integriti entiti swasta, yang telah disedari oleh pelapor kerana kerjasama/hubungannya dengan Pengawal Data. Data Peribadi yang diproses adalah yang terkandung dalam laporan dalaman, dan/atau dalam perbuatan dan dokumen yang dilampirkan kepadanya yang merujuk kepada pelapor dan mana-mana orang lain yang terlibat.

Data Peribadi juga boleh diproses untuk menjalankan aktiviti penyiasatan yang diperlukan yang bertujuan untuk mengesahkan kesahihan apa yang telah dilaporkan, serta, jika perlu, untuk menerima pakai langkah-langkah pembetulan yang sesuai dan pengenalan tindakan tatatertib dan/atau tindakan kehakiman yang sesuai terhadap mereka yang bertanggungjawab terhadap pelanggaran tersebut. Asas undang-undang yang mengesahkan pemprosesan Data Peribadi diwakili oleh pemenuhan kewajipan undang-undang yang mana Pengawal Data tertakluk kepada. Pemprosesan ini juga mungkin melibatkan data tertentu dan data peribadi yang berkaitan dengan sabitan jenayah dan kesalahan jika termasuk dalam laporan.

2. Kaedah pemprosesan data dan kriteria masa pengekalan

Data Peribadi akan diproses oleh Pengawal Data melalui 1) borang laporan yang disediakan oleh Pengawal Data atau 2) melalui portal Pemberitahuan Maklumat yang dibekalkan oleh pihak ketiga, yang diuruskan dari jarak jauh, secara manual dan menggunakan instrumen IT yang boleh diakses semata-mata dan secara eksklusif oleh kakitangan yang diberikan kuasa sewajarnya oleh Pengawal Data melalui pemberian kebenaran khusus untuk melaksanakan pemprosesan data. Untuk tujuan perkara 2) di atas, Kami dengan ini memaklumkan kepada anda bahawa menurut Perundangan Terpakai, kami telah melantik Polynt S.p.A sebagai Pemproses Data untuk menyediakan perkhidmatan yang berkaitan dengan portal Pemberitahuan Maklumat: dalam pandangan ini, Polynt SpA telah melantik sebagai Pemproses Datanya, InsiderLog AB, sebuah syarikat yang terkenal, khusus dalam membekalkan platform maklumat untuk pengumpulan data yang dalam pelaksanaan kewajibannya telah menjamin tahap keselamatan dan kerahsiaan Data Peribadi yang mencukupi. Kami memaklumkan kepada anda bahawa terdapat dua cara untuk menyerahkan laporan: secara anonim atau secara dikenalpasti. Dalam kes pertama, pendaftaran laporan dalam sistem Pemberitahuan Maklumat juga adalah secara anonim. Satu-satunya data yang direkodkan adalah laporan itu sendiri. Tiada log dikesan untuk alamat IP atau ID komputer dari mana laporan itu berasal.

Pengawal Data menjamin bahawa hak anda mengenai perlindungan Data Peribadi akan dihormati tanpa batasan dan hanya akan digunakan seperti yang diterangkan dalam dasar ini.

Pengawal Data tidak akan mengkongsi maklumat peribadi anda dengan pihak ketiga di luar

organisasi kecuali dalam kes yang diterangkan di bawah dalam bahagian "Pemindahan dan Komunikasi Data Peribadi".

Sekiranya terdapat laporan yang dikenalpasti, semua subjek yang menggunakan borang laporan atau portal Pemberitahuan Maklumat bersetuju untuk memproses Data Peribadi mereka untuk tujuan yang dinyatakan dalam dasar ini.

Semua Data Peribadi (termasuk identiti pemberi maklumat dan semua data lain yang diberikan) akan kekal sulit dan tidak akan dikongsi dengan pihak ketiga di luar organisasi Pengawal Data, termasuk untuk tujuan menjalankan siasatan yang berkaitan dengan laporan (kecuali dalam kes-kes yang dinyatakan dalam bahagian "Pemindahan dan Komunikasi Data Peribadi"). Khususnya, laporan pemberitahuan maklumat serta maklumat dan Data Peribadi yang disertakan di dalamnya akan diproses oleh Juruaudit Dalaman dan/atau Penasihat Am Kumpulan/Pengarah Bersama Kumpulan HR/IT, ("Jawatankuasa Arahan") kedua-dua subjek dilantik secara khusus dan dalaman oleh Pengawal Data menurut Peraturan Terpakai. Jawatankuasa Arahan boleh mengkongsi laporan dan apa-apa Data Peribadi lain yang terkandung di dalamnya kepada Pengurus Besar tempatan anda. Sekiranya perlu untuk siasatan, laporan pemberitahuan maklumat boleh dikemukakan kepada individu/pekerja lain yang perlu terlibat dalam siasatan dan yang akan diberikan kuasa sewajarnya untuk memproses Data Peribadi yang terkandung di dalamnya. Jika perlu, Pengawal Data akan meminta persetujuan anda untuk mendedahkan identiti anda kepada individu/pekerja tersebut. Untuk mematuhi kewajipan undang-undang atau sekiranya prosiding undang-undang berikutan analisis laporan, Pengawal Data mesti mendedahkan identiti pihak pelapor.

Data Peribadi akan diproses untuk tempoh yang diperlukan secara ketat dan secara objektif untuk mencapai skop dan tujuan yang dikenal pasti dalam perenggan 1 di atas. Sekiranya Data Peribadi tidak lagi diperlukan, Pengawal Data akan memadamkan atau menganonimkan Data Peribadi dengan selamat. Walau apa pun, Data Peribadi akan disimpan untuk tempoh tidak melebihi 5 (lima) tahun dari pemberitahuan keputusan muktamad mengenai laporan pemberitahuan maklumat dan, seterusnya, akan dipadamkan secara kekal.

3. Pemindahan dan Pendedahan Data Peribadi

Kandungan laporan boleh dikongsi atau didedahkan kepada syarikat-syarikat lain Polynt Composites Malaysia Sdn. Bhd. ahli gabungan, anak syarikat, dan lain-lain) yang boleh memproses Data Peribadi sebagai pengawal data bebas. Semua entiti-entiti ini terikat dengan perjanjian antara syarikat yang dimeterai untuk tujuan ini.

Sekiranya terdapat kemungkinan prosiding undang-undang atau jika Pengawal Data memerlukan nasihat khusus untuk menganalisis dan lebih memahami kandungan laporan, ia mungkin berkongsi Data Peribadi dengan penasihat undang-undang atau pihak berkuasa yang kompeten, yang diberikan kuasa sewajarnya untuk memproses Data Peribadi.

Secara umum, Data Peribadi akan disimpan dan diproses dalam lingkungan Kesatuan Eropah (KE)/Kawasan Ekonomi Eropah (KEE) atau mana-mana negara bukan KEE lain yang dianggap oleh Suruhanjaya Eropah untuk menawarkan tahap perlindungan yang mencukupi (yang dipanggil negara-negara "senarai putih"). Sekiranya perlu untuk memindahkan Data Peribadi ke negara bukan KEE yang Suruhanjaya Eropah tidak anggap untuk menawarkan tahap perlindungan yang mencukupi, kami akan melaksanakan langkah-langkah keselamatan dan perlindungan yang sesuai, termasuk Fasal Kontrak Standard terpakai yang diterima pakai oleh Suruhanjaya Eropah.

Kami dengan ini memaklumkan kepada anda bahawa Pengawal Data melaksanakan semua langkah-langkah keselamatan yang mungkin dan munasabah semasa pengumpulan dan pemprosesan Data Peribadi anda tetapi menolak sebarang tanggungjawab untuk keselamatan data anda semasa transitnya di web melainkan liabiliti Pengawal Data secara jelas berasal dari kewajipan undang-undang.

Walau apa pun di atas, kami memaklumkan kepada anda bahawa orang yang dirujuk oleh laporan itu tidak akan mempunyai akses kepada identiti pihak pelapor tetapi mungkin mempunyai akses kepada kandungan laporan itu sendiri.

4. Hak anda

Sebagai pihak pelapor/subjek data (yang dirujuk oleh Data Peribadi), anda adalah pemilik hak-hak yang diberikan oleh Perundangan Terpakai. Khususnya, subjek data mempunyai hak untuk meminta dan mendapatkan, pada bila-bila masa, akses kepada Data Peribadi mereka, maklumat mengenai pemprosesan yang dijalankan, pembedaan dan/atau pengemaskinian Data Peribadi, pembatalan dan batasan pemprosesan. Anda juga mempunyai hak untuk membantah pemprosesan dan meminta kemudahan data (*iaitu untuk menerima* data peribadi anda dalam format berstruktur, biasa digunakan dan boleh dibaca oleh mesin, kecuali data peribadi yang mungkin penting bagi kami untuk mematuhi kewajipan undang-undang). Akhirnya, subjek data sentiasa mempunyai hak untuk menarik balik persetujuan mereka pada bila-bila masa (ini, dalam apa jua keadaan, tidak akan menjejaskan kesahihan pemprosesan yang dijalankan berdasarkan persetujuan yang diberikan sebelum ditarik balik) dan untuk membuat aduan dengan pihak berkuasa perlindungan data yang kompeten.

Permintaan yang berkaitan dengan pelaksanaan hak-hak di atas hendaklah dihantar ke alamat e-mel berikut: privacy@polynt.com.

Ke alamat yang sama seperti yang dinyatakan di atas, pihak yang berminat juga mesti menghantar permintaan yang berkaitan dengan penerima Data Peribadi, serta permintaan penjelasan mengenai dasar privasi ini.